

**Creative Business Cup Switzerland 2019**  
**Press release - March 31, 2019**

## **WORMS ARE WINNING THE CREATIVE BUSINESS CUP 2019 SWITZERLAND!**



Erich Fässler from the winning team WormUp.ch.

**[WormUp.ch](http://WormUp.ch) has won the Swiss Preliminary Competition of the International Creative Business Cup 2019 and qualifies for the final round in Copenhagen in July.**

The [WormUp.ch](http://WormUp.ch) team is to compete in the Swiss Preliminary Competition against five finalists (and around 20 other competitors) and represent Switzerland at the global finals of the Creative Business Cup in Copenhagen on the 1st and 2nd of July 2019. "We were convinced because the product is simple and efficient," said Regula Staub, managing director of Creative Hub, explaining the jury's decision. "Appreciation and approval from outside the company are important to us entrepreneurs, especially in the face of a dry spell," smiles Erich Fässler, co-founder of [WormUp.ch](http://WormUp.ch). "And," Fässler continues, "the Creative Business Cup gives us added visibility to our customers and investors, which is very important to us startups."



### **Olympics in the Creative Industry**

The Creative Business Cup will be held for the ninth time this year. It is considered a creative industry Olympiad and a global initiative that not only highlights creative startups but also connects them with each other, investors, and the press. In Switzerland, the event is organized by Creative Hub, which for its part promotes the Swiss creative industry with expertise, networking, and visibility. The [WormUp.ch](http://WormUp.ch) winning team is invited to travel to Copenhagen in July, to compete with numerous startups from around the world. The winning team will be rewarded with around €7,000 as a bonus, promotion of the business concept, and the opportunity to internationalize itself.

### **Winner of the Creative Business Cup Switzerland**

WormUp, Erich Fässler

[wormup.ch](http://wormup.ch)

### **About Creative Hub**

Creative Hub offers tailor-made programs and services that aim to support designers in implementing their product, service, and business ideas.

<http://www.creativehub.ch>

### **Learn more about the Creative Business Cup and Creative Hub**

Regula Staub, Managing Director Creative Hub

+41 79 769 44 00, [regula@creativehub.ch](mailto:regula@creativehub.ch)

**Creative Business Cup Switzerland 2019**  
**Medienmitteilung vom 31. März 2019**

## WURM GEWINNT!



Mitgründer Erich Fässler vom Team WormUp.ch.

**Das Zürcher Startup-Unternehmen WormUp gewinnt die Schweizer Vorausscheidung des internationalen Creative Business Cups 2019 und qualifiziert sich zur Teilnahme an der Endausscheidung im Juli in Kopenhagen.**

Das Team von WormUp setzt sich an der Schweizer Vorausscheidung mit ihrem Kompostiersystem für den Hausgebrauch gegenüber fünf Finalisten (und weiteren rund 20 Mitbewerbern) durch und vertritt die Schweiz am 1. und 2. Juli 2019 am Finale des internationalen Creative Business Cups in Kopenhagen. "Uns hat überzeugt, dass die Idee einfach und effizient ist" begründet Regula Staub, Geschäftsführerin des Creative Hub, den Jury-Entscheid. "Zuspruch und Bestätigung von aussen sind wichtig für uns Unternehmer, gerade wenn wir wieder mal eine Durststrecke durchqueren" schmunzelt Erich Fässler, Mitgründer von WormUp. "Und", so Fässler weiter, "der Creative Business Cup gibt uns zusätzliche Visibilität gegenüber unseren



Kundinnen und Kunden und auch gegenüber Investoren, was für uns Startups sehr wichtig ist”.

### **Olympiade der Kreativwirtschaft**

Der Creative Business Cup findet 2019 zum neunten Mal statt, wird als Olympiade der Kreativwirtschaft gehandelt und ist eine globale Initiative, welche nicht nur Startups aus der Kreativbranche beleuchtet, sondern diese untereinander und mit Investoren und Medien vernetzt. In der Schweiz wird der Anlass durch den Creative Hub organisiert, welcher seinerseits die Schweizer Kreativindustrie mit Knowhow, Vernetzung und Visibilität fördert. Das Gewinnerteam von WormUp reist im Juli nach Kopenhagen, wo es im Wettbewerb mit zahlreichen Startups aus der ganzen Welt steht. Dem Gewinnerteam winken rund Euro 7'000 als Prämie, die Promotion der Geschäftsidee und die Gelegenheit, sich international zu vernetzen.

### **Gewinner des Business Cup Schweiz**

WormUp, [www.wormup.ch](http://www.wormup.ch)

### **Über den Creative Hub**

Der Creative Hub bietet massgeschneiderte Programme und Angebote an, die Designer und Designerinnen dabei unterstützen, ihre Produkt-, Service- und Geschäftsideen umzusetzen.

<http://www.creativehub.ch>

### **Weitere Informationen zum Business Cup und zum Creative Hub**

Regula Staub, Geschäftsleiterin Creative Hub

Tel. +41 79 769 44 00 und [regula@creativehub.ch](mailto:regula@creativehub.ch).